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1. Godkendelse af referat 
 Referatet er godkendt fra sidste 
skolebestyrelsesmøde. 

2. Nyt fra…   

 Eleverne 
 Der har ikke været afholdt elevrådsmøde siden sidst, 
så derfor ikke noget nyt.  

 Lærerne 

 Lidt sygdom blandt nogle lærere. Fagfordeling er i 
gang og det går godt. Der bliver spurgt ind til hvad 
der er ”følsomt” ved fagfordeling. Claus fortæller 
hvordan fagfordelingen foregår. Thomas supplerer 
ved at fortælle hvor meget fagfordelingen betyder 
for en lærer.  

 SFO 

 Vi har haft 4 opsigelser siden jul. 2 af dem er gået på 
pension og 2 har søgt nye veje.  
Vi har ansat 3 nye og vi satser på at ansætte 2 mere.  
Den 2. maj begynder der en koordinator og en afd. 
leder.   

 Ledelsen  Ikke noget nyt. 

3. Næste skoleår 

 Bibeholder læsebånd, alle dage og ikke kun 4 dage 
om ugen.  
 
Ingen tidligere fri en kl 13 (0.-3. klasse)  
Ingen tidligere fri end kl 14 (4.-9. klasse) 
 
Samme ringetider som i år. 
 
Alle elever har elevsamtaler i løbet af året. 2 
lektioner om ugen med to-voksen (USU). Disse USU 
timer bruges bl.a. til elevsamtaler. Referat/ lille skriv 
af samtalerne til forældrene. Klasselærer eller en 
lærer som har mange timer i klassen afholder 
samtalerne.  

Dato:  20. april 2022 

Sted:  Personalerum 

Dirigent:  Diana 

Referent:  Charlotte 

Hvem er til stede: 
Johnnie, Diana, Claus, Peter, Tanja, Inger, Susse, Thomas, Camilla, Tommy, 
Thilde, Kirstine, Charlotte (sekretær) 

Afbud fra: Lise, Kirsten, Pernille 
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Et ønske fra skolebestyrelsen, at det ikke bliver en 
form for ”MUS” samtale som kan være med til at 
”stresse/presse” nogle elever. For skolen handler det 
om at få succeser ved samtalerne og ikke presse 
eleverne.  
Skolen vil gerne indføre klassemøde 1 gang om ugen 
i alle klasser i en USU time. Her kan der blive talt om 
bl.a. trivsel i klassen. Formålet er at løfte trivslen i 
klassen. Strukturere og målrette indsatsen i klassen.  
 
Lejrskole er for 5. årgang og 8. årgang.  
 
Der skal min. være 3 temauger for alle årgange. 
Ønske fra skolebestyrelsen er, at de ikke ligger lige 
op til en ferie. 
Formålet er at eleverne kan spejle sig i hinanden og 
lære af hinanden ved at vi blander dem i en 
temauge.  
 
Vi holder fast i det gode skole-hjem samarbejde med 
forældremøder, tema til ét af forældremøderne, 
skole-hjemsamtaler og elevplaner.  
Et ønske fra skolebestyrelsen er at forældrene også 
får lidt af vide om hvordan det går i de andre fag og 
ikke kun dansk og matematik. Samt en mere 
ensrettet måde at afholde skole-hjemsamtale og ikke 
en orientering fra lærerne men en samtale.  
 

4. Mulighed for konvertering af understøttende 
undervisning til to-voksen undervisning 

Mulighed for konvertering af understøttende 
undervisning til to-voksen undervisning.  

5. Ansættelser  Se punkt 2 

6. Afsked for bestyrelsesmedlem 

 Johnnie trækker sig fra skolebestyrelsen. Han har 
siddet i bestyrelsen i 12 år og det yngste barn går ud 
af 9. klasse lige om lidt. Vi takker Johnnie for hans 
indsats gennem mange år og det gode samarbejde. 

7. byggeri 
 Vi er snart færdige med det udvendige byggeri. Der 
mangler kun ”småting”.  

8. Valg til skolebestyrelsen 

Torsdag den 21. april er der valgdag hvor man kan 
møde op hvis man vil stille op til skolebestyrelsen 
eller høre om skolebestyrelsen. 

9.  Lukket punkt  Ikke noget til dette punkt 



 Gadstrup Skole  

Skolebestyrelsesmøde 
 

 

10.  Evt. 

Ukraine: Man har lavet en model i Roskilde 
kommune, hvor de ukrainske børn kommer i en base 
gruppe på nogle af de andre skoler. Her kan de være 
i 3 mdr og herefter kan de blive sendt ud til andre 
skoler, alt efter hvor de kommer til at bo.   
 
Ønske fra skolebestyrelsen er at vide lidt mere om 
hvad der foregår i klasserne, da det kan være svært 
at hjælpe andre forældre som føler at 
skolebestyrelsen ikke hjælper eller lytter.  

    

 


